

Alliance for Water Stewardship Audit – Call for Stakeholder’s input

国际可持续水管理标准审核 – 征求利益相关方意见

SGS is conducting an audit for **Qing Ding Precision Electronics (Huai’An) Co., Limited (AWS Site registration number: AWS-000238)**, located at No. 8, Pengding Road, Huai’an Economic Development Zone, Jiangsu Province, P. R. China for compliance to the Alliance for Water Stewardship International Water Stewardship Standard Version 2.0:2019. The audit is scheduled to take place on 16-17 July, 2020.

通标标准技术服务有限公司（SGS）正在依据国际水管理联盟（AWS）于2019年发布的国际可持续水管理标准（版本2.0），对庆鼎精密电子（淮安）有限公司进行符合性审核。该公司位于中国江苏省淮安经济技术开发区鹏鼎路8号，我们的审核安排在2020年7月16日至17日。

Scope of the evaluation process

The evaluation process includes:

- Public notification and the solicitation of comments from interested stakeholders
- Audit planning on document review
- On-site assessment of compliance to the AWS Standard
- Report describing the evaluation process and findings, forming the basis for the certification decision
- The certification decision

评估过程范围

本评估过程包括：

- 公示和征求利益相关方的意见
- 制定文件评审计划
- 现场评价与AWS标准的符合性
- 编写报告描述评估过程和审核发现，以及形成认证决定的依据
- 认证决定

Call for stakeholder’s input

SGS welcomes comments on the compliance of Qing Ding Precision Electronics (Huai’An) Co., Limited located at No. 8, Pengding Road, Huai’an Economic Development Zone, Jiangsu Province, P. R. China to the AWS Standard.

Options for communicating your feedback are:

- Meeting with SGS audit team on site. The public meeting for stakeholders will take place at the conference room of Qing Ding Precision Electronics (Huai’An) Co., Limited at 9:00-11:00 a.m. on 16 July, 2020.
- Submit written comments via mail to SGS audit team. Stakeholders submitting written questions or concerns shall clearly identify themselves and shall clearly define the interest they represent.

征求利益相关方意见

SGS 欢迎您就位于中国江苏省淮安经济技术开发区鹏鼎路 8 号的庆鼎精密电子（淮安）有限公司对 AWS 标准的符合性提出意见。

您可选择如下方式沟通反馈信息：

- 在现场和SGS审核组会面。我们将于2020年7月16日上午9:00-11:00在庆鼎精密电子（淮安）有限公司会议室举行利益相关方公开会议。

- 通过邮件向SGS审核组提交书面意见。提交书面问题或建议的利益相关方，请务必明确您所属利益相关方的类型以及您关注的问题。

SGS assessment team contact details are as follows:

– SGS Lead Auditor:

Ms. Vickie ZHAO

vickie.zhao@sgs.com

SGS-CSTC Standards Technical Services Co., Ltd. Shanghai Branch

B-11F, No.900, Yishan Road, Xuhui District, China 200233

SGS 审核组的详细联系信息如下:

– SGS 审核组长

赵唯健 女士

邮箱: vickie.zhao@sgs.com

通标标准技术服务有限公司上海分公司

中国上海市徐汇区宜山路 900 号 B-11 层

邮政编码: 200233